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          Предметом исследования является разработка концепции издания сборника стихотворений современного автора Антона Грибачева «Исповедь полуночника». Данная работа посвящена исследованию опыта издания стихотворений с целью выявления тенденций в издании сборников стихотворений для последующего использования их в разработке концепции изданий современных авторов. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Рассмотрение теоретических материалов, посвященных теме исследования; 2. Исследование особенностей редакторской работы над сборником стихотворений; 3. Проведение анализов опыта издания сборников стихотворений; 4. Выявление тенденций в издании сборников стихотворений; 5. Разработка концепции сборника стихотворений современного автора Антона Грибачева на основе тенденций. Работа была проведена на основе теоретических исследований в области редакторской подготовки изданий и научных материалов, посвященных изучению сборников, поэзии. В работе также был проведен редакторский анализ, опрос, интервьюирование, анализ опыта издания сборников стихов. В ходе работы была разработана концепция сборника современного поэта, создан макет издания. Выявленные в результате работы тенденции могут быть использованы и полезны в работе издателей.
        

        
          The subject of the research is the development of the concept of publishing a collection of poems by the modern author Anton Gribachev «Confessions of a Midnighter». This work is devoted to the study of the experience of publishing poems in order to identify trends in the publication of collections of poems for their subsequent use in the development of the concept of publications by modern authors. Tasks that were solved during the study: 1. Consideration of theoretical materials devoted to the research topic; 2. Research of the features of editorial work on the collection of poems; 3. Conducting analyses of the experience of publishing collections of poems; 4. Identification of trends in the publication of collections of poems; 5. Development of the concept of a collection of poems by the modern author Anton Gribachev based on trends. The work was carried out on the basis of theoretical research in the field of editorial preparation of publications and scientific materials devoted to the study of collections, poetry. The work also included an editorial analysis, a survey, an interview, and an analysis of the experience of publishing poetry collections. In the course of the work, the concept of the collection of the modern poet was developed, the layout of the publication was created. The trends identified as a result of the work can be used and useful in the work of publishers.
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